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ACTA NÚM. 13  
 
Comissió de Relacions Internacionals 
i de Política Lingüistica: 
 
Albert Branchadell Gallo 
Maite Martín Ibáñez 
Màrius Martínez Muñoz 
Montserrat Masoliver Puig 
Antoni Méndez Vilaseca 
Maria Teresa Paramio Nieto 
Fernando Morales (En substitució de 
María José Recoder Sellarés) 

A Bellaterra, a les 12:13 hores del dia 21 
de març de 2019, es reuneixen a la sala 
de Juntes del Rectorat, i sota la 
presidència del vicerector de Relacions 
Internacionals, doctor Màrius Martínez 
Muñoz, els membres de la Comissió de 
Relacions Internacionals i de Política 
Lingüística assenyalats al marge. 
 
 

 

Excusen la seva inassistència la senyora Maria Dolores Bernabeu Tamayo i el senyor 
Jordi Prat Fernández. 
  
Assisteix a la reunió amb veu i sense vot la senyora Marta Estella Clota i, com a 
convidats el senyor Joan Melcion i les senyores Dolors Sales, Hanna Klimava i Katja 
Schustakowitz. 
 
No assisteixen les senyores Montserrat Capdevila Batet, Ivet Coll Camps, Conxita 
Márquez Bargalló i Marta Miró Olivé i, els senyors Juan José Bravo San José, Aleix 
Cabeza Majoral, Mincho Angelov Delchev, Francisco Javier Lafuente Sancho, Albert 
Lorda Cruz, i Antonio Martín Artiles.  
 
Hi actua com a secretària la senyora Marta Tatger Olivé, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
Ordre del dia: 
 
Punt 1  Aprovació de l'acta de la darrera sessió. 
Punt 2  Informe del President de la comissió. 
Punt 3  Informació dades convocatòria única Erasmus + i UAB Exchange Programme 
curs 2019-2020. 
Punt 4  Informació Beques Santander. 
Punt 5  Presentació del tancament econòmic del Pla de llengües 2018. 
Punt 6  Aprovació de les bases de les convocatòries d'ajuts previstos en el Pla de 
llengües 2019. 
Punt 7  Aprovació de la incorporació d’una assignatura al programa Barcelona UAB 
Summer School (Ecological economics and degrowth principles). 
Punt 7 bis Aprovació de la convocatòria de beques mobilitat per a pràctiques 
corresponent al curs 2019-2020.  
Punt 8  Afers de tràmit. 
Punt 9  Torn obert de paraules. 
 
 
1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la darrera sessió 
Els membres de la Comissió aproven, per assentiment, l’acta de la darrera sessió.  
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2. Informe del president de la Comissió 
 
El president de la Comissió informa que aquest dissabte diversos representants de la 
UAB marxaran per participar al congrés de l’Asia-Pacific Association for International 
Education (APAIE). En aquesta ocasió s’ha fet una comunicació a tota la Universitat 
(professors, caps de departaments, caps de serveis cientificotècnics, etc.) per tal que 
comuniquin al Vicerectorat les universitats de la regió asiàtica amb les quals interessa 
fer algun tipus de col·laboració científica, acadèmica o  de mobilitat. El Vicerectorat ha 
recollit els suggeriments rebuts i es treballarà per tal de donar-hi resposta. El vicerector 
comenta que això mateix es fa amb l’organització nord-americana NAFSA, i trasllada 
als membres que quan se celebri el congrés de NAFSA (enguany a Washington) es 
tornarà a fer la pregunta als departaments i a qui pugui estar interessat a fer 
col·laboracions amb universitats del continent americà.  
 
En relació amb la primera trobada cultural i científica multilingüe amb les universitats 
de la Mediterrània de l’Euroregió —Occitània, Illes Balears i Catalunya— que tindrà 
lloc al començament del mes d’abril, el president informa que entre demà i dilluns 
s’enviarà informació més concreta sobre la planificació de les jornades i de les 
activitats previstes.  
 
Pel que fa als instituts de llengua i cultura de la qual la UAB és seu, recorda als 
membres que en són tres: un institut de llengua i cultura coreanes —Rei Sejong—, un 
institut de llengua i cultura xineses —Confuci— i un institut de llengua i cultura 
portugueses —Camões—. Ara mateix s’està treballant per crear un institut de llengua i 
cultura àrabs i s’està negociant amb l’Ajuntament de Barcelona la cessió d’un espai a 
la ciutat de Barcelonaper fer les activitats formatives i divulgative dels instituts més 
accessibles a un volum de públic més gran.  
 
Quant als efectes del Brexit, informa que a la trobada amb la CRUE i el SEPIE es va 
informar que sobre aquest tema i les implicacions que té en la mobilitat dels 
estudiants, i que l’estratègia és, per ara, de wait and see. Sembla que la Comissió 
Europea mostra la seva saturació en el procés negociador i ara són els britànics els 
que tenen l’última paraula. El que sí que es va demanar des de la Comissió és que no 
se signi cap acord bilateral amb el Regne Unit per no restar força a les negociacions a 
nivell europeu. Sembla que si no s’arriba a un acord pel Brexiti la sortida és no 
negociada, la Comissió intentarà establir una nova comissió negociadora post-Brèxit, 
amb l’encàrrec d’arribar a acords de màxims pel que fa a les relacions en el marc de 
l’ensenyament superior (acadèmiques i científiques), però cal veure com evolucionen 
les negociacions.  
 
En relació amb la UAB Barcelona Summer School, el president de la Comissió informa 
que s’han introduït unes novetats per millorar el programa i comenta que, a data 
d’avui, ja hi ha 66 persones inscrites als cursos i que el balanç, de moment, és molt i 
molt positiu.  
 
Finalment, pel que fa a la convocatòria de la European Universities Initiative, el 
president informa la Comissió que s’han presentat 54 candidatures i recorda que la 
UAB hi presenta dos projectes. Els resultats se sabran cap al mes de juliol, i de 
seguida que es tinguin se n’informarà oportunament.  
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3. Informació sobre les dades de la convocatòria única Erasmus+ i UAB Exchange 
Programme per al curs 2019-2020 
 
Per exposar aquest tema el president de la Comissió passa la paraula a la cap de 
l’Àrea de Relacions Internacionals, la qual es presenta atès que aquesta és la seva 
primera sessió de la Comissió com a cap de l’Àrea. De seguida entra en matèria i 
informa sobre les dades de la convocatòria. A continuació detalla les sol·licituds 
rebudes i les sol·licituds acceptades: s’han rebut menys sol·licituds, però s’han 
acceptat més places que l’any anterior. Presenta els números i els gràfics als membres 
de la Comissió i explica els diferents conceptes recollits a la presentació que es fa als 
membres (document annex 1).  
 
 
4. Informació sobre les beques Santander Erasmus 
 
El president passa la paraula de nou a la directora de l’Àrea de Relacions 
Internacionals, que exposa que enguany la UAB participa a les beques Santander 
Erasmus que, com el seu nom indica, són per a les persones que fan aquest 
intercanvi. Explica en què consisteixen i els diferents tipus d’ajuts, comenta que s’està 
en procés d’adjudicació de les places i informa dels requisits que cal complir en cada 
un dels tipus. S’han rebut 560 sol·licituds i es poden atorgar 124 ajudes. Finalment, 
presenta el document annex 2 als membres de la Comissió.  
 
 
5. Presentació del tancament econòmic del Pla de llengües 2018 
 
El president cedeix la paraula al director del Servei de Llengües, que explica els 
documents remesos als membres de la Comissió i fa un resum de les actuacions que 
s’han dut a terme aquest any en matèria de política lingüística. Així mateix, explica la 
disponibilitat pressupostària i el que s’ha gastat en cadascuna de les partides.  
 
La Comissió, per assentiment, acorda: 
Primer. Donar-se per assabentada del tancament econòmic del Pla de llengües 
de la UAB pel 2018 (document annex ).  
Segon. Encarregar al vicerector de Relacions Internacionals l’execució i el 
seguiment d’aquest acord. 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerent competent en matèria de 
política lingüística per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los 
efectius. 
 
 
6. Aprovació de les bases de les convocatòries d’ajuts previstes al Pla de llengües 
2019  
 
El president de la Comissió dona la paraula a la vicedirectora del Servei de Llengües, 
la qual exposa que s’han d’aprovar les convocatòries d’ajuts per millorar l’aprenentatge 
d’idiomes, la convocatòria d’ajuts del Programa AIDA, els ajuts per a la intensificació 
de la docència en anglès, la convocatòria d’ajuts per a la correcció de materials 
docents en anglès i català, la convocatòria per a l’aprenentatge de llengües per a 
estudiants que fan pràctiques curriculars a l’estranger i, finalment, la convocatòria 
d’ajuts per a l’organització de jornades sobre experiències i estratègies de gestió de la 
diversitat lingüística a les aules de la UAB.  
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Tot seguit explica els document tramesos als membres de la Comissió i comenta les 
modificacions importants en algunes de les bases, com ara la incorporació de l’ajut per 
a cursos virtuals en el cas dels ajuts de personal acadèmic de la UAB per a 
l’aprenentatge d’idiomes, així com altres aspectes destacables.  
 
La Comissió, per assentiment, acorda: 
Primer. Aprovar les bases de les convocatòries d’ajuts del Pla de llengües per a 
l’any 2019, que es recullen en els documents annexos de l’1 al 5, les quals estan 
subjectes a la disponibilitat pressupostària prevista al pressupost de la UAB.  
Segon. Encarregar al vicerector de Relacions Internacionals l’execució i el 
seguiment d’aquest acord. 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerent competent en matèria de 
política lingüística per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los 
efectius. 
 
 
7. Aprovació de la incorporació d’una assignatura al programa UAB Barcelona 
Summer School (Ecological Economics and Degrowth Principles) 
 
El president explica que l’aprovació de les assignatures de la UAB Barcelona Summer 
School es fa abans de les vacances de Nadal per qüestions de publicitat i comunicació 
a les universitats estrangeres, però en el procés de comunicació als deganats, i 
d’aquests amb els departaments, va haver-hi un error de comunicació i una de les 
assignatures —que havia estat molt exitosa en anys anteriors— no es va poder 
incorporar a temps. Com que es va poder comprovar que havia estat un error i 
l’assignatura tenia molt bona acollida es va decidir incorporar-la encara que fos fora de 
temps. Aquesta assignatura ja té 19 inscrits.  
 
La Comissió, per assentiment, acorda: 
Primer. Aprovar la incorporació de l’assignatura Ecological Economics and 
Degrowth Principles al programa UAB Barcelona Summer School (document 
annex 6).  
Segon. Encarregar al vicerector de Relacions Internacionals l’execució i el 
seguiment d’aquest acord. 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerent competent per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
7 bis. Aprovació de la convocatòria de beques de mobilitat per a pràctiques 
corresponent al curs 2019-2020 
 
Per tractar aquest tema el president passa la paraula a la representant del Servei 
d’Ocupabilitat, que en primer lloc explica que cal esmenar el document enviat als 
membres de la Comissió a causa de les novetats que s’han produït en la darrera 
setmana per ajustar els termes de la convocatòria a la realitat de dia d’avui. També 
explica quatre novetats que s’han incorporat en aquesta convocatòria respecte de les 
convocatòries anteriors.  
 
La Comissió, per assentiment, acorda: 
Primer. Aprovar la convocatòria de beques de mobilitat per a pràctiques 
corresponent al curs 2019-2020 (document annex 7). 
Segon. Encarregar al vicerector de Relacions Internacionals l’execució i el 
seguiment d’aquest acord. 
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Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerent competent per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
8. Afers de tràmit.  
 
No n’hi ha. 
 
 
9. Torn obert de paraules.  
 
El director de Servei de Llengües pren la paraula i informa que la Comissió 
Interuniversitària de Formació i Acreditació Lingüístiques de Catalunya (CIFALC) ha 
endegat un estudi per saber com aprenen llengües estrangeres els estudiants 
universitaris i que, amb aquest efecte, s’ha enviat l’enquesta als estudiants de la UAB. 
D’aquesta manera sembla que es tindrà un mostra més que representativa, i està 
previst que cap al mes d’abril es tinguin els resultats de l’enquesta. Se n’informarà a la 
propera reunió de la Comissió.  
 
 
A les 13.17 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc 
aquesta acta.  
 
 
Vist i plau La secretària 
El president 
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